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Abstract (en)
[origin: WO2017085171A1] The invention relates to a container (1) made of plastic, comprising a rectangular base (2) and four lateral walls (3, 4).
The lower face of the base (2) has a first stacking contour (20) on the outer edge of the base, and the lateral walls (3, 4) have a second stacking
contour (30, 40) on the upper edge region of the lateral walls. When containers (1) are stacked one over the other, the first stacking contour (20)
of an upper container (1) and the second stacking contour (30, 40) of a lower container (1) engage with each other in a centering manner. The
upper edge region of at least two opposing lateral walls (3, 4) is reinforced by at least one respective profiled reinforcement section (5) attached to
the remaining lateral wall (3, 4) in a form-fitting and/or force-fitting manner, and the profiled reinforcement section (5) or each profiled reinforcement
section has at least one profiled section web (50) on the section upper face facing away from the container (1), said profiled section web running in
the longitudinal direction of the profiled reinforcement section (5) and forming a sliding path (11) for another container (1) to be placed thereon.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Behälter (1) aus Kunststoff, mit einem rechteckigen Boden (2) und vier Seitenwänden (3, 4), wobei der Boden (2) unterseitig an
seinem Außenrand eine erste Stapelkontur (20) aufweist, wobei die Seitenwände (3, 4) an ihrem oberen Randbereich eine zweite Stapelkontur (30,
40) aufweisen und wobei bei einer Stapelung von Behältern (1) übereinander die erste Stapelkontur (20) eines oberen Behälters (1) und die zweite
Stapelkontur (30, 40) eines unteren Behälters (1) in einen zentrierenden Eingriff miteinander treten.Erfindungsgemäß ist der obere Randbereich
wenigstens zweier einander gegenüberliegender Seitenwände (3, 4) durch jeweils wenigstens ein form- undloder kraftschlüssig an der übrigen
Seitenwand (3, 4) angebrachtes Verstärkungsprofil (5) verstärkt und, gemäß einer ersten Lösung, weist das/jedes Verstärkungsprofil (5) an seiner
vom Behälter (1) weg weisenden Oberseite wenigstens einen in Längsrichtung des Verstärkungsprofils (5) verlaufenden, eine Gleitbahn (11) für
einen aufzusetzenden weiteren Behälter (1) bildenden Profilsteg (50) auf, oder, gemäß einer zweiten Lösung, ist das/jedes Verstärkungsprofil (5)
relativ zu der Stapelkontur (30, 40) in Richtung zum Boden (2) hin versetzt angeordnet.
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